

# السيرة الذاتية

## البيانات الشخصية

الاسم : حبيب محسن عرف السعيد

الجنسية : عراقي

تاريخ ومحل الميلاد: ١٩٧٠ الديوانية

الحالة الاجتماعية : متزوج

العنوان : ديوانية/ حي الفرات

رقم الهاتف : ٠٧٨٠٧١٤٩٠٤٣

البريد الإلكتروني : habha610@gmail.com

## المؤهلات العلمية

ماجستير آداب في اللغة و الثقافة في أوروبا- (علم اللغة العام) ٢٠١٢ . كلية الآداب و العلوم - جامعة لينشونك/ مملكة السويد .

## الخبرات

### ١ . مؤسسة تنمية و تطوير منظمات المجتمع المدني (ADF)

من ديسمبر ٢٠٠٤ - يوليو ٢٠٠٦ عملت كمنسق منظمات المجتمع المدني في الديوانية . وقد تضمن العمل إقامة الندوات و الورش و الدورات التدريبية لأعضاء منظمات المجتمع المدني بالإضافة إلى دعم المشاريع الصغيرة التي تنفذها هذه المنظمات .

### ٢ . وزارة التربية اليمنية - صنعاء / اليمن

من ديسمبر ١٩٩٨- يوليو ٢٠٠٣ مدرس متقاعد مع وزارة التربية اليمنية للمرحلة الثانوية . اليمن- صنعاء .

### ٣ . مركز الأمير للترجمة - صنعاء/ اليمن

من سبتمبر ١٩٩٨- يونيو ٢٠٠٣ عملت مترجما معتمدا لترجمة الوثائق و البحوث و الكتب من اللغة الانجليزية إلى العربية و بالعكس .

## المهارات

أجيد العمل على جميع برامج الكمبيوتر ( word , Excel, PowerPoint, Outlook....etc )

# C.V.

## **Personal data**

Name : HABEEB MOHSIN AREEF AL-SAEEDI  
Nationality :Iraqi  
DoB : 01.07.1970  
Social status : Married (with four kids)  
Address : Diwaniya , Al-Forat area  
Phone No. : 07807149043  
Email : [habha610@gmail.com](mailto:habha610@gmail.com)

## **Qualifications**

Master of Arts in "Language and Culture in Europe (General Linguistics), College of Arts and Sciences, Linköping University- Sweden.

## **Experiences**

### **1. Human Rights Development Foundation (ADF)**

From Dec.2004 – July 2006, worked as Governorate coordinator. My work involved holding meeting, conference, workshops and training courses for the members of CSOs and NGOs in Diwaniya. In addition to that our work included sponsoring small project of active CSOs.

### **2. Ministry of Education, Sana'a- Yemen**

From Dec.1998 – July 2003, worked as a contracted teacher with the Ministry of Education in Yemen.

### **3. Al-Ameer Translation Office, Sana'a –Yemen**

From Dec.1998 – July 2003, worked as translator. My work involved translating documents, research and books from English into Arabic and vice versa.

## **Skills**

I have a good knowledge of working on different programs of computer (word ,Excel, PowerPoint, Outlook....etc)